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Przewodniczący
Rady Miasta w Sanoku
mgr Andrzej Romaniak

Interpelacja w sprawie :

*y.Ókoś"i środkółv przeznaczonych w aktua\nei 
'kadencii na działania

inwestycyjne w dzielnicy Posada przez Miasto Sanok

Podczas spotkania zmieszkańcami dzielnicy Posada w dniu 15.12.2022 r.

orazpo spotkaniu na oficjalnym profilu BurmisttzMiasta Sanoka Poinformował
o przęznaczeniu przeszło 62,5 mln złotych na dzińania inwestYcYjne na

Posadzie w aktualnie trwaj ącej kadencji.

Jako radny miasta Sanoka wybrany m.in. przez mieszkańców PosadY

proszę o przygotowanie szczęgółowej informacji zawierającej wYkaz inwestYcji

których ręalizŃorem w tej kadencji na terenie dzielnicy Posada bYła Gmina

Miasta Sanoka oraz wysokość środków finansowych przeznaczonYch na ich

wykonanie.

Radnv Miasta Sanoka
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